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Kommunstyrelsensprotokoll onsdagen den 15
juni 2022

Plats och t id

KS-salen, Stadshuset, klockan 10:30-17:00,
ajournering klockan 12:10-13:00

Paragrafer

144-166

Justering

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av
beslutsprotokoll. Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet.

Protokollförare

Susanna Nordström,sekreterare

Närvarande

Beslutande

Erik Pelling (S), ordförande
Mohamad Hassan (L), 1:e vice ordförande
Mats Gyllander (M), tjänstgörande ersättare
Asal Gohari (S)
Therez Almerfors (M)
Erik Dagnesjö (S)
Christopher Lagerqvist (M)
Eva Christiernin (S)
Ulrik Wärnsberg (S)
Stefan Hanna (-)
Simon Alm (-)
Rickard Malmström (MP)
Tobias Smedberg (V)

Kommunstyrelsen Datum:
Protokoll 2022-06-15
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Kommunstyrelsen Datum:
Protokoll 2022-06-15

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

Jonas Segersam (KD)
Karolin Lundström (V), tjänstgörande ersättare

Ej tjänstgörande ersättare

Maria Patel (S)
Linda Eskilsson (MP)
Madeleine Andersson (M), §§ 144 - 159
Pavlos Cavelier Bizas (S)
Jonas Petersson (C)
Helena Nordström Källström (MP)
Kent Kumpula (SD)
Eva Moberg (KD)

Övriga närvarande

Joachim Danielsson, stadsdirektör. Ola Hägglund, ekonomidirektör och biträdande
stadsdirektör. Ingela Hagström, utvecklingsdirektör och biträdande stadsdirektör.
Christian Blomberg, stadsbyggnadsdirektör. Åsa Nilsson-Bjervner, avdelningschef.
Lena Grapp, stadsjurist. Carl Ljunggren, fastighetsdirektör. Charlotte Skott,
näringslivsdirektör. Anders Fridborg, säkerhetschef. Helena Bovin, enhetschef. Stefan
Unnevall, enhetschef. Christian Dahlman, enhetschef. Sofia Westring, enhetschef.
Susanne Eriksson, politisk stabschef.

Övriga närvarande på distans

Anna Sander, avdelningschef. Isabelle Waldenvik, presschef. Michael Eriksson,
strategisk samhällsplanerare. Rickard Böhme, politisk sekreterare. Sophia Södergård,
politisk sekreterare. Berggren Nathalie, politisk sekreterare. Stina Bergström, politisk
sekreterare. Mattias Jansson, politisk sekreterare.
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Kommunstyrelsen Datum:
Protokoll 2022-06-15

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

§ 144

Information

Riskanalys

Föredragande: Susanne Angemo, verksamhetscontroller. Tobias Åström,
verksamhetscontroller.

Återrapportering om familjebad/äventyrsbad

Föredragande: Christian Blomberg, stadsbyggnadsdirektör.

Näringsliv: Status i beslutade akt iviteter och NKI

Fördragande: Charlotte Skott, näringslivsdirektör. Helena Bovin, Enhetschef
Marknad & Kommunikation.
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Kommunstyrelsen Datum:
Protokoll 2022-06-15

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

§ 145

Val av justerare samt justeringsdag

Beslut

Kommunstyrelsen beslutar

1. att uppdra till Therez Almerfors (M) att justera dagens protokoll tillsammans
med ordföranden den 21 juni 2022.

§ 146

Fastställande av föredragningslista

Beslut

Kommunstyrelsen beslutar

1. att upprop sker under denna punkt,
2. att beslutsärende Riktlinje för hållbar användning av lokaler och anläggningar

utgår,
3. att beslutsärende Svar på motion om belysning för muralmålningen på Påvel

Snickares gränd från Anders Sehlin (SD) utgår,
4. att lägga till Information från stadsbyggnadsförvaltningen.
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Kommunstyrelsen Datum:
Protokoll 2022-06-15

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

§ 147

Styrel planeringsomgång 2019-2023

KSN-2022-01261

Beslut

Kommunstyrelsen beslutar

1. att godkänna prioriteringsordning för styrel enligt bilaga, Prioriteringsordning
styrel 2019–2023med ändringen att dricksvatten flyttas upp till
prioriteringsklass 1.

Sammanfattning

Styrel är en nationell planeringsprocess där offentliga aktörer och elnätsföretag tar
fram ett underlag för att kunna prioritera samhällsviktiga elanvändare om eleffektbrist
uppstår i Sverige. Syftet är att lindra negativa samhällskonsekvenser vid en sådan
situation. Energimyndigheten ansvarar för att vart fjärde år ta initiativ till en ny
planeringsomgång. Vid årsskiftet 2019/2020 startade processen på lokal nivå och
kommunens arbete påbörjades av kommunledningskontoret. Arbetet har fokuserat
kring att samla in nya underlag från berörda förvaltningar och bolag samt
verksamheter inom kommunens geografiska område.

Den tredje nationella planeringsomgången av styrel fick under våren 2020 flyttas fram
med anledning av den uppkomna Covid-pandemin. En reviderad tidsplan för
styrelplaneringen har bidragit till att den tredje planeringsomgången av styrel kommer
att pågå fram till 2023.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 17 maj 2022
Bilaga 1, Beskrivning av planeringsprocessen för styrel 2019–2023
Bilaga 2, Prioriteringsordning styrel 2019–2023 (denna bilaga är belagd med
sekretess enligt 18 kap. 13 §)

Yrkande

Christopher Lagerqvist (M) yrkar att dricksvatten skaflyttas upp till prioriteringsklass 1.
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Kommunstyrelsen Datum:
Protokoll 2022-06-15

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

Beslutsgång

Ordföranden ställer föreliggande förslag med Christopher Lagerqvists ändringsyrkande
mot avslag och finner att kommunstyrelsen bifaller detsamma.

Särskilt yttrande

Jonas Segersam (KD) anmäler särskilt yttrande:

I Sverige råder elbrist på grund av miljöpartiets huvudlösa nedstängning av fullt
fungerande kärnkraftverk, när det inte är soligt eller blåser får vi då elunderskott. Utöver
detta så finns en stor kapacitetsbrist i elöverföringen mellan olika delar av landet. Allt
detta sammantaget leder till elbrist vilket detta ärende syftar till att vårt samhälle ska
klara så gott det nu går, men det är beklagligt att detta ska behöva göras.
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Kommunstyrelsen Datum:
Protokoll 2022-06-15

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

§ 148

Överenskommelser väg 272 och väg 600

KSN-2022-00698

Beslut

Kommunstyrelsen beslutar

1. att godkänna förslag till överenskommelser enligt ärendetsbilaga 1 och 2.

Sammanfattning

Överenskommelser gällande väg 272 och väg 600 upprättas mellan Uppsala kommun
och Region Uppsala i syfte att samordna insatser kring gemensamma tidplaner och ge
en samsyn kring ansvarsfördelning för respektive väg.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 15 juni 2022
Bilaga 1, Överenskommelse för väg 272
Bilaga 2, Överenskommelse för väg 600

Beslutsgång

Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att
kommunstyrelsen bifaller detsamma.

Särskilda yttranden

Therez Almerfors (M), Jonas Segersam (KD) och Jonas Petersson (C) anmäler särskilt
yttrandetillika ersättaryttrande:

Vi är positiva till att det planeras för och genomför cykelvägar utanför Uppsala stad.
Verkligheten har förändrats i och med att elcykeln gjort längre avstånd cykelbara. Att
göra förbättringar för cyklister utmed väg 272 sätter åter ljuset på att bästa dragningen
för cykelväg till Ulva bör planeras så åtgärderna i detta förslag inte blir bortkastade.

Vi anser att cykelvägen längs väg 600 ska vara en separat cykelväg och inte ta nuvarande
vägbana i anspråk och därmed minska trafiksäkerhet och kapacitet. Cykelvägen i sig
kommer därmed att vara oattraktivt belägen på tidigare E4 och intill nuvarande delvis



Sida 8(48)

Kommunstyrelsen Datum:
Protokoll 2022-06-15

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

tunga trafikflöden. Vidare är det viktigt för framkomligheten för blåljuspersonal att det är
en separat cykelväg.
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Kommunstyrelsen Datum:
Protokoll 2022-06-15

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

§ 149

Godkännande av entreprenadupphandling för
anpassningar i lokal för
ungdomskulturverksamhet

KSN-2020-00113

Beslut

Kommunstyrelsen beslutar

1. att upphandla entreprenad för anpassningar i lokaler för
ungdomskulturverksamhet i enlighet med i ärendet föreskrivet förfarande.

Sammanfattning

Kulturnämnden godkände en beställning och ett genomförande av upphandling för
verksamhetsanpassningar till en hyresgenererande kostnad om 11,7 miljoner kronor
den 26 augusti 2021 § 87. Eftersom kostnaden överstiger 10 miljoner kronor behöver
kommunstyrelsen fatta beslut om upphandlingen.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelsedaterad den11 maj 2022

Yrkanden

Therez Almerfors (M), Jonas Segersam (KD) och Simon Alm (-) yrkar att ärendet avslås.

Beslutsgång

Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot Therez Almerfors (M) med fleras
avslagsyrkande och finner att kommunstyrelsen bifaller arbetsutskottets förslag.

Reservat ion

Therez Almerfors (M) och Jonas Segersam (KD) anmäler reservation till förmån för eget
yrkande.

Simon Alm (-) anmäler reservation enligt följande:
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Kommunstyrelsen Datum:
Protokoll 2022-06-15

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

Föreningen har åtnjutit en ekonomisk särställning hos kommunen under en oerhört lång
tid genom riktade årliga miljonbelopp. Det har undertecknat vänt sig emot vid
återkommande tillfällen, främst i budgetsammanhang. Tvärtom väljer då styret att vilja
ösa drygt 11 miljoner extra över verksamheten i en upprustning ovanpå de förhållandevis
enorma riktade bidrag som redan utbetalats.

Särskilt yt trande

Kent Kumpula (SD) anmäler särskilt yttrande:

Hade jag kunnat yrka hade jag yrkat på avslag. Föreningen har under en väldigt lång tid
haft en särställning med stora årliga bidrag på miljonbelopp. En ansvarsfull hantering av
föreningens ekonomiska medel hade varit att lägga undan pengar till underhåll och
upprustning av lokaler. Det här är en alldeles för stor kostnad på nästan tolv miljoner
kronor. För anpassning av lokaler för en enskild förening är tolv miljoner kronor väldigt
mycket pengar. Det måste finnas billigare lokaler som ryms i föreningens egna budget.
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Kommunstyrelsen Datum:
Protokoll 2022-06-15

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

§ 150

Upphävande av rikt linjer för intern rörlighet,
övertalighet samt bemanning

KSN-2022-01003

Beslut

Kommunstyrelsen beslutar

1. att upphäva riktlinjer för intern rörlighet, övertalighet samt bemanning,
inklusive tillhörande bilaga med reglemente för särskild avtalspension, från 1
oktober 2022.

Sammanfattning

Riktlinjer för intern rörlighet, övertalighet samt bemanning, inklusive tillhörande bilaga
med reglemente för särskild avtalspension, fastställdes av kommunstyrelsen 17 juni
2015 §121. Riktlinjerna har utifrån att Uppsala kommun infört heltid som norm
kompletterats med regler för tjänstledighet från heltidsarbete enligt
kommunstyrelsens beslut 14 dec 2016 §298 samt 13 jun 2019 §138.

Omfattande ändringar förväntas träda i kraft i lagen om anställningsskydd (LAS) från
och med 1 oktober 2022. Om lagen antas kan vi förvänta oss förändringar även i
centrala kollektivavtal från samma tidpunkt. Ändringar har även gjorts i centrala
pensionsavtal och omställningsavtal, och ytterligare ändringar i centrala
omställningsavtal är under förhandling mellan centrala parter utifrån de väntade
lagändringarna.

Dessa ändringar innebär att innehållet i riktlinjerna och tillhörande bilaga inte kommer
att följa gällande lag och centrala kollektivavtal efter den 1 oktober 2022. Till följd av de
kommande ändringarna i lag och centrala kollektivavtal kommer även
verksamheternas behov att förändras. Av denna anledning föreslås att riktlinjerna med
tillhörande bilaga upphävs.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 26 april 2022
Bilaga 1, Riktlinjer för intern rörlighet, övertalighet och bemanning
Bilaga 2, Reglemente för särskild avtalspension
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Kommunstyrelsen Datum:
Protokoll 2022-06-15

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

Beslutsgång

Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att kommunstyrelsen
bifaller detsamma.
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Kommunstyrelsen Datum:
Protokoll 2022-06-15

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

§ 151

Handlingsplan för Uppsala kommuns
landsbygdsprogram 2021–2023

KSN-2021-00834

Beslut

Kommunstyrelsen beslutar

1. att anta handlingsplan för landsbygdsprogrammet för perioden 2022–2023
enligt ärendets bilaga 1.

Sammanfattning

Kommunfullmäktige antog ett landsbygdsprogram den 30 januari 2017 § 19 för att
sätta ramarna för och prioritera inom kommunens landsbygdsarbete.Till programmet
antogs också en handlingsplan som ett verktyg för att tydliggöra, följa upp och samlat
planera för de insatser som ska ske på landsbygderna, se bilaga 2. Handlingsplanen
som föreslås i föreliggande ärende ersätter tidigare handlingsplan 2019–2020. Den
beskriver de åtgärder Uppsala kommunkoncern ska prioritera inom
landsbygdsutveckling under perioden 2022–2023 för att nå landsbygdsprogrammets
mål, med goda förutsättningar att bli en av Sveriges bästa landsbygdskommuner.
Handlingsplanen förtydligar nämnders och bolagsstyrelsers ansvar och roller för
genomförande av programmets måluppfyllelse i relation till deras reglemente och
ägardirektiv. Handlingsplanen är också ett verktyg i mål- och budgetprocessen. Se
bilaga 1.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 17 maj 2022
Bilaga 1, Handlingsplan för Uppsala kommuns landsbygdsprogram 2022–2023
Bilaga 2, Handlingsplan för Uppsala kommuns landsbygdsprogram 2019–2020

Yrkanden

Stefan Hanna (-) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag med tillägget:
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Kommunstyrelsen Datum:
Protokoll 2022-06-15

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

Att planen kompletteras med en expansionsplan av bebyggelse runt om i Uppsala
kommun och som leder till att närservice av primärvård, barnomsorg och mindre
servicebutiker bättre kan säkras.

Therez Almerfors (M) och Jonas Segersam (KD) yrkar att ärendet ska remitteras till
landsbygdsberedningen.

Tobias Smedberg (V) yrkar att en ny åtgärd läggs till under mål/ utvecklingsområde 1
Bostadsbyggande, med följande formulering: ”Ett kvantitativt mål ska upprättas för
hur många hyresrätter, LSS-bostäder, och bostäder för äldre som ska byggas i tätorter
på landsbygd”.

Ulrik Wärnsberg (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.

Simon Alm (-) yrkar bifall till Stefan Hannas (-) tilläggsyrkande samt på följande
ändrings- och tilläggsyrkanden:

1) att målområde 3 åtgärd nummer 4 stryks (Verka för mer offentlig konst på
landsbygderna.)

2) att målområde 3 indikator nummer 4 stryks (Antal konstprojekt på
landsbygderna.)

3) att tillägga målområde 3 en åtgärd: verka för fler friskolor på landsbygden
4) att tillägga målområde 3 en åtgärd: verka för högre skolresultat på

landsbygden
5) att tillägga målområde 3 en åtgärd: verka god tillgänglighet för

landsbygdsbefolkningens behov av stadsservice som saknas på landsbygden
6) att tillägga målområde 3 en indikator: förhållandet mellan friskolor och

kommunal skola på landsbygden jämfört med staden
7) att tillägga målområde 3 en indikator: förhållandet mellan skolresultat på

landsbygden jämfört med staden

Beslutsgång

Ordföranden ställer först återremissyrkandet, det vill säga Therez Almerfors (M) med
fleras yrkande, mot ärendets avgörande idag och finner att ärendet ska avgöras idag.

Ordföranden ställer därefter Tobias Smedbergs (V) yrkande mot avslag och finner att
kommunstyrelsen avslår detsamma.

Ordföranden ställer därefter Stefan Hannas (-) tilläggsyrkande mot avslag och finner att
kommunstyrelsen avslår detsamma.

Ordföranden ställer därefter Simon Alms (-) ändrings-och tilläggsyrkande ett (1) –sju
(7) mot avslag och finner att kommunstyrelsen avslår desamma.
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Kommunstyrelsen Datum:
Protokoll 2022-06-15

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

Ordföranden ställer slutligen arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att
kommunstyrelsen bifaller detsamma.

Reservat ioner

TherezAlmerfors (M) och Jonas Segersam anmäler reservation till förmån för eget
yrkande.

Tobias Smedberg (V) anmäler reservation till förmån för eget yrkande.

Stefan Hanna (-) anmäler reservation till förmån för eget yrkande.

Simon Alm (-) anmäler reservation enligt följande:

Förslaget är i stora delar bra, även om det märks att man kanske inte riktigt klarar av att
avgränsa sig till åtgärder som ger meningsfull verkan för landsbygdsborna. Det är
exempelvis högst tveksamt om landsbygden lyfts genom att ha mer offentlig konst i
tätorterna eller rondellhundar lite varstans. Istället är frågor som borde få ta mer plats
och ekonomi kopplat till byggande och samhällelig basservice.

Fler friskolor på landsbygden är nödvändigt för att bryta det närmast totala kommunala
monopolet på grundskoleverksamhet här. En viss andel friskolor är direkt nödvändigt för
att upprätthålla någon form av konkurrens. Tvärtom är det i dagsläget så pass
pluralistiskt att man bara kan välja mellan kommunala skolor, och där den näst
närmaste skolan geografiskt ändå har samma rektor som den närmaste. När
konkurrensen är så pass svag blomstrar inte utveckling av verksamhet. Det ter sig något
märkligt när kommunen låtsas vilja ha mer service på landsbygden och företagande,
men när lokala landsbygdsbor vill driva skola får man nej för att det urholkar den
kommunala skolans elevunderlag enligt kommunen. Elevunderlag urholkas även i
staden vid friskoleetableringar, och existensberättigandet för kommunala skolor som
inte klarar av konkurrens kan starkt ifrågasättas.

Skolans främsta uppgift är att förbereda barn för vuxenlivet genom att man får en bra
plattform av kunskaper att använda sig av. Skolresultaten borde därför vara något som
följs genom landsbygdsprogrammet. Någonstans avgränsas handlingsplanen till att ”det
ska finnas en skola även för barn på landsbygden”, men tappar de kvalitativa moment
som barn på landsbygden också förtjänar. Konkurrens och resultatuppföljning inom
skolan föreslås därför som kompletteringar.

På landsbygden bor man inte om man kräver fullständigt utbud av service och närhet till
densamma. Det går helt enkelt inte att på landsbygd erbjuda allt det en storstad har.
Detta ska inte sammanblandas med grundläggande basservice. Man är på landsbygden
beredd att ta sig på egen hand till det utbud som saknas. Då aktiveras frågan om
transportinfrastruktur och stadens tillgängliggörande av service också för
landsbygdsbefolkningen.
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Utdragsbestyrkande

Ett exempel är besök hos Skatteverket. Det är inget man kräver ska gå att göra inom
gångavstånd på landsbygden. Det åker man in till Uppsala för att genomföra, och då är
det frågan om dubbdäcksförbud, miljözoner, undermåliga trafikflödeshanteringar,
parkeringsavgifter, avstängda gator och möjlighet till att effektivt växla över till
kollektivtrafiksystem som blir viktiga. Den längre transporttiden är naturlig med tanke på
avståndet, men övriga faktorer kan kommunen påverka.

Bortglömda delar av basinfrastrukturen är tillgångentill livräddande åtgärder, vilket i
någon mån handlar om utryckningstider för ambulans, brandförsvar och polis. I det
polisiära handlar det även om att man prioriteras i den sortens brottsproblematik som
finns på landsbygden, där lyckligtvis gänguppgörelser är färre, men i gengäld inbrott är
ett mer påtagligt bekymmer.

Särskilda yttranden

Stefan Hanna (-) anmäler särskilt yttrande:

Om man på allvar vill att Uppsala kommun inte bara ska vara Sveriges kommun med
flest människor som bor på landsbygden måste man investera i en bättre spridd
basinfrastruktur i hela kommunen. Uppsala kommun är lika stor som sju gånger Malta.
Istället för att hårt och snabbt exploatera Uppsala stads södra stadsdelar är det klokare
att istället stärka upp hela kommunens infrastruktur och service. Med fördel kan detta
göras i anslutning till de spårförbindelser som redan existerar. Framförallt längs
Ostkustbanan och Dalabanan. Genom att stärka orterna längs redan befintliga goda
spårinfrastruktur kan bland annat landsbygdens näringsliv också stärkas.

Kent Kumpula (SD) anmäler ersättaryttrande:

Ärendet omfattar en hel del saker som är onödiga, det är t.ex. väldigt tveksamt om hur
stor efterfrågat det är med mer offentlig konst på landsbygden. Frågor om byggande och
samhällsservice är nog betydligt mer centrala för landsbygdsborna. Andra frågor som
skulle behöva mer uppmärksamhet är utryckningstider för blåljusverksamhet och
möjlighet till livräddande insatser genom t.ex. rökdykning, som idag inte kan genomföras
på landsbygden utan att invänta förstärkningar. I den jämförelsen ter sig vikten av
offentlig konst väldigt låg.

Jonas Petersson (C) anmäler ersättaryttrande:

Centerpartiet anser att handlingsplanen borde återremitteras via
landsbygdsberedningen. Vi menar också att frågorna om tillgänglighet till förskola och
skola saknas i det nuvarande programmet. Sådan kommunal basservice är av stor vikt
för landsbygden varför det är märkligt att programmet inte behandlar den. Av den
anledningen anser vi att även utbildningsförvaltningen borde fått yttra sig.
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§ 152

Fördjupad utredning allakt ivitetshus
Gottsunda

KSN-2022-01382

Beslut

Kommunstyrelsen beslutar

1. att lägga utredningen i ärendets bilaga 1 till handlingarna, samt
2. att hemställa till kulturnämnden att etablera ett allaktivitetshusi Gottsunda i

linje med utredningens inriktning, samt
3. att hemställa till kulturnämnden att återrapportera till kommunstyrelsen hur

införande av allaktivitetshusets verksamhet och koncept fortskrider där
särskilt frågor om samnyttjande, samverkan, verksamhet och ekonomi
beaktassenast fjärde kvartalet 2023.

Sammanfattning

Kommunledningskontoret fick 25 november 2020 i uppdrag av kommunstyrelsen att
genomföra en fördjupad utredning om allaktivitetshus i Gottsunda, med syfte att
möjliggöra ett förverkligande av en sådan verksamhet. Den tidigare genomförda
förstudien om allaktivitetshus i Gottsunda pekade ut ett antal knäckfrågor som
utredningen skulle hantera.

Utredningen har tagit fram ett förslag till genomförande som omfattar verksamhetens
inriktning, styrning och organisation; delaktighet och samskapande; principer för
samnyttjande; lokaltillgång samt en beräknad budget för hur allaktivitetshuset ska
täcka samtliga kostnader.

Allaktivitetshus etableras som koncept under 2022 och etableras då i befintliga lokaler
för att sedan flytta till nya Gottsundaskolan när den invigs höstterminen 2024.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 1 juni 2022
Bilaga, Fördjupad utredning om allaktivitetshus i Gottsunda
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Yrkande

Simon Alm (-) yrkar avslag till arbetsutskottets förslag.

Beslutsgång

Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att kommunstyrelsen
bifaller detsamma.

Reservat ion

Simon Alm (-) anmäler reservation enligt följande:

Allaktivitetshuset är ett illa dolt sätt att försöka öka det kommunala stödet i allmänhet till
Gottsunda och i synnerhet den skolverksamhet som ska inrymmas i samma fastighet.
Följden blir en budgetförstärkning av Gottsundaskolan som kan dela på
finansieringskostnaden för delar av sitt lokalbehov genom extrabidrag från
kulturnämnden. Det är direkt orättvist mot andra skolor som inte ens har i närheten av
den elevpeng Gottsundaskolan har.

Totalt kommer förslaget att kosta över 9 miljoner årligen, varav en del förvisso skulle
finnas under Gottsundaskolans kostnadsansvar oavsett om ärendet inte bifalls.

Särskilt yttrande

Kent Kumpula (SD) anmäler ersättaryttrande:

Hade jag kunnat yrka hade jag yrkat på avslag. Det känns som en osedvanligt dyr
fritidsgård och ett försök att öka det kommunala stödet i allmänhet till Gottsunda, och i
synnerhet den skolverksamhet som ska inrymmas i samma fastighet. Följden blir en
budgetförstärkning av Gottsundaskolan som kan dela på finansieringskostnaden för
delar av sitt lokalbehov genom extrabidrag från kulturnämnden. Det är direkt orättvist
mot andra skolor som inte ens har i närheten av den elevpeng Gottsundaskolan har.
Totalt kommer förslaget att kosta över 9 miljoner årligen, varför behövs inga liknande
specialsatsningar i Svartbäcken, Norby, Luthagen eller Ekeby?
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§ 153

Fördelning av medel inom finskt
förvaltningsområde 2022

KSN-2022-00846

Beslut

Kommunstyrelsen beslutar

1. att godkänna inriktningen för de redovisade aktiviteterna år 2022 inom
förvaltningsområdet för finska, enligt ärendetsbilaga 1,

2. att anta fördelning av statliga medel för år 2022 enligt föredragningen i
ärendet,

3. att uppdra till kommunledningskontoret att i samband med ordinarie
verksamhetsuppföljning redovisa hur medlen använts,

4. att kommunstyrelsens arbetsutskott en gång varje år kallar nationella
minoriteten sverigefinnar till ett särskilt samråd, samt

5. att utbetala mötesarvode till de minoritetsföreträdare som deltar i ordinarie
samråd.

Sammanfattning

Uppsala kommun ingår i förvaltningsområde för finska sedan 1 januari 2010 enligt
lagen om nationella minoriteter och minoritetsspråk (SFS 2009:724). Genom att
kommunen omfattas av minoritetslagen följer särskilda skyldigheter gentemot
nationella minoriteten sverigefinnar. Staten avsätter medel till stöd för kommunerna i
arbetet med att uppfylla det lagstadgade ansvaret.

Ärendet behandlar förslag till aktiviteter i arbetet inom det finska förvaltningsområdet
och fördelning av statsbidraget mellan de nämnder som har verksamhet som berörs.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 26 april 2022
Bilaga 1, Aktivitetsplan 2022
Bilaga 2, Beslut om statsbidrag 2022
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Beslutsgång

Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att
kommunstyrelsen bifaller detsamma.
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§ 154

Justerad ordning för försäljning av Norra
Hovstallängen

KSN-2020-01614

Beslut

Kommunstyrelsen beslutar

1. att försäljningen av Norra Hovstallängen ska ske genom
upphandlingsförfarande på den privata marknaden enligt lagen om offentlig
upphandling (LOU).

2. att valet avLOU-förfarandeska avgöras av den metod som vid tidpunkten för
försäljningen, utifrån en sammanvägd bedömning, är mest lämpligt mot
bakgrund av gällande lagstiftning och rättsläge samt ekonomi,
genomförbarhet och målen för projektet.

Sammanfattning

Den 10 juni 2020, § 175, beslutade kommunstyrelsen om inriktning för markförsäljning
avseende Norra Hovstallängen. Den beslutade inriktningen anger att marken ska säljas
till en extern aktör och att skola, förskola och idrottshall med tillhörande friytor samt
mobilitetsanläggningen hyrs tillbaka av kommunen, Bilaga 1. Vidare beslutade
kommunstyrelsen den 8 februari 2022, § 4, om justerad inriktning för
markförsäljningen. Justeringen innebär att Uppsala Parkerings AB inte längre
förutsätts vara en part i mobilitetsanläggningen, vilket innebär att
mobilitetsanläggningen inte hyrs tillbaka av kommunen, Bilaga 2.

I ärendet beskrivs hur försäljningen ska genomföras. Försäljningsförfarandet byggde
på tillämpning av det så kallade hyresundantaget i 3 kap. 19 § lagen (2016:1145) om
offentlig upphandling, LOU. I aktuellt ärende föreslås att förfarandet för försäljningen
ändras till ett annat förfarande enligt LOU. Bakgrunden till förslaget till beslut är att
rättsläget för hyresundantagets tillämplighet är osäkert. Inriktningen på processen är i
övrigt oförändrad.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 2 juni 2022
Bilaga 1, Norra Hovstallängen inriktning för markförsäljning 2020-05-04
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Bilaga 2, Justerad inriktning för Norra Hovstallängen 2022-08-02

Yrkanden

Therez Almerfors (M) och Jonas Segersam (KD) yrkar med instämmande från Simon
Alm (-) att projekt Norra Hovstallängen avbryts.

Beslutsgång

Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag mot Therez Almerfors (M) med fleras
ändringsyrkande och finner att kommunstyrelsen bifaller arbetsutskottets förslag.

Reservat ion

Therez Almerfors (M) och Jonas Segersam (KD) anmäler reservation enligt följande:

Moderaterna och Kristdemokraterna har under hela projektets gång påtalat det
olämpliga i att bygga en skola bara meter från en av Uppsalas mest trafikerade
korsningar. Såväl trafiken som luftkvaliteten riskerar att innebära stora problem.
Dessutom ser vi ett vikande elevunderlag vilket gör behovet av en skola osäkert. Det
behöver genomföras en ordentlig genomsyn av elevunderlaget ochbehovet av nya
skolor.

Vi reserverar oss i förmån för: att projekt Norra Hovstallängen avbryts.

Simon Alm (-) anmäler reservation enligt följande:

Ärendet har varit uppe för beslut i många olika omgångar. Kvarstår är att platsen är
olämplig för skolverksamhet varför Moderaternas yrkande, om att avbryta
skolverksamhetsetablering på platsen, förtjänar bifall.

Särskilda yttranden

Tobias Smedberg (V) anmäler särskilt yttrande:

För att säkerställa att en skola, idrottsytor och en park alls kan bli av ger Vänsterpartiet
sitt stöd till ärendet. Rent principiellt beklagar vi dock starkt övriga partiers vurm för att
låta privata aktörer äga samhällsviktiga fastigheter.

Under sammanträdet vädjade vi till övriga partier, i synnerhet minoritetsstyret, att sluta
upp bakom insikten att äga är bättre än att hyra ur såväl ett demokrati-som ett
ekonomiperspektiv.

Med denna modell för ägande frånsäger vi oss egen rådighet över fastigheten och det blir
avsevärt dyrare i längden för kommunen när vi gör oss själva till hyresgäst hos en privat
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aktör. Den privata aktören har som syfte att göra ekonomisk vinst, och finansierar
aktieutdelningar med hyror som skattebetalarna står för.

Samhällsviktiga fastigheter bör ägas av samhället, och inte av privata aktörer.

Kent Kumpula (SD) anmäler ersättaryttrande:

Hade jag kunnat yrka hade jag yrkat på bifall till Moderaternas yrkande i
kommunstyrelsens arbetsutskott, projektet bör avbrytas.

Jonas Petersson (C) anmäler ersättaryttrande:

Centerpartiet menar att projektet borde avbrytas. Att uppföra en skola invid en så tungt
trafikerad korsning är oklokt, både med tanke på trafiksäkerheten och luftkvalitén.
Områdets sviktande elevunderlag gör att satsningen kan ifrågasättas också ur
behovssynpunkt. Elevunderlaget behöver analyseras och om det visar sig vara tillräckligt
stort bör en annan plats väljas för att uppföra en ny skola på.
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§ 155

Utvecklingsplan och projektdirektiv Uppsala C

KSN-2022-01061

Beslut

Kommunstyrelsen beslutar

1. att godkänna utvecklingsplan för Uppsala C enligt ärendets bilaga 1,
2. att godkänna projektdirektiv för Uppsala C enligt ärendets bilaga 2,
3. att godkänna utredningsbudget för Uppsala C i enlighet med ärendets

bilaga3, samt
4. att ge förvaltningen i uppdrag att tillgängliggöra och informera om

utvecklingsplanen vid Uppsala C i samband med den medborgar- och
resenärsdialog som planeras inom ramen för det fortsatta arbetet med
utvecklingen av området.

Sammanfattning

Stadsbyggnadsförvaltningen har tillsammans med Region Uppsala tagit fram förslag
till utvecklingsplan för Uppsala C och projektdirektiv för genomförandet av det
gemensamma regionala utvecklingsprojektet Uppsala C inom det så kallade
Uppsalapaketet. Projektet Uppsala C innefattar byggandet av samhällsbärande
infrastruktur för lokal och regional kollektivtrafik samt cirka 52 000 kvadratmeter
bruttototalarea lokaler för kontor och centrumservice med minst 3000arbetsplatser
under åren 2025 till och med 2040.

Projektdirektiv ger ramar för skapandet av en projektorganisation som utför de
uppgifter som direktiven slår fast. Direktivet slår bland annat fast projektets syfte,
målbild, förutsättningar, beroenden, leveranser, avgränsningar, organisation, risker
och ekonomiska konsekvenser.

Projektdirektivet ska utgöra ramarna för projektet, vilket medför att målen för
projektet i nuläget ligger på en övergripande nivå i form av en målbild och att de
kommer att preciseras i det fortsatta arbetet.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 7 juni 2022
Bilaga 1, Utvecklingsplan Uppsala C
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Bilaga 2,Uppsala C, projektdirektiv
Bilaga 3,Underlag för beslut om utredningsbudget för Uppsala C

Yrkanden

Tobias Smedberg (V) yrkar att det som kategoriseras som stationsbyggnad ska
undantas från marktilldelningsmetoden och i stället uppföras och ägas av Uppsala
kommun.

Simon Alm (-) yrkar avslag till Tobias Smedbergs (V) ändringsyrkande samt att ärendet
låter spårväg utgå till förmån för BRT i angöring till resecentrum.

Therez Almerfors (M) och Jonas Segersam (KD) yrkar avslag till Tobias Smedbergs (V)
ändringsyrkande samt att planer för spårväg utgår.

Stefan Hanna (-) yrkar i första hand på återremissmed motiveringen att planen och
direktivet ska omarbetas för att inkludera långa moderna bussystem i stället för
spårvagnslösningar.

Stefan Hanna (-) yrkar i andra hand avslag till mark- och exploateringsutskottets
förslag.

Simon Alm (-) jämkar sitt ändringsyrkande med Therez Almerfors (M) med fleras
ändringsyrkande.

Beslutsgång

Ordföranden ställer först återremissyrkanden från Stefan Hanna (-) och Therez
Almerfors (M) med fler mot ärendets avgörande idag och finner att ärendet ska avgöras
idag.

Ordföranden ställer därefter Stefan Hannas(-)avslagsyrkande mot avslag och finner
att kommunstyrelsen avslår detsamma.

Ordföranden ställer därefter Tobias Smedbergs (V) tilläggsyrkande mot avslag och
finner att kommunstyrelsen avslår detsamma.

Ordförande ställer slutligen mark- och exploateringsutskottets förslag mot avslag och
finner att kommunstyrelsen bifaller detsamma.

Reservat ion

Therez Almerfors (M)och Jonas Segersam (KD) anmäler reservation enligt följande:
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Moderaterna och Kristdemokraterna är mot byggandet av spårväg och har som avsikt
att stoppa projektet vid ett maktskifte. Vi anser därför att planer för spårväg inte ska
inkluderas i planerna för Uppsala C.

Vi reserverar oss i förmån för:att planer för spårväg utgår i det fortsatta arbetet.

Tobias Smedberg (V) anmäler reservation till förmån för eget yrkande.

Simon Alm (-) anmäler reservation enligt följande:

Uppsala resecentrum behöver ingen anslutning av spårvagnar med anledning av att
kommunen borde prioritera om till att istället planeraför BRT.

Stefan Hanna (-) anmäler reservation till förmån för eget yrkande.

Särskilda yttranden

Tobias Smedberg (V) anmäler särskilt yttrande:

Samhällsviktiga fastigheter ska i så stor utsträckning som möjligt ägasav samhället.
En stationsbyggnad är i högsta grad en samhällsviktig fastighet och därför beklagar
vi att övriga partier valt att denna byggnad ska uppförasoch sedan ägasav en privat
aktör. Det gör att kommuninvånarna förlorar rådighet över platsen och det är ur ett
ekonomiskt perspektiv möjligtvisen lättnad idag, men en förlustaffär i det långa
loppet.
Det är mycket beklagligt att handlingarna till ärendet publicerasmed oerhört kort
framförhållning.Särskilt när det handlar om något så viktigt som nödvändig
utveckling avUppsala central för att möta upp deväxandekapacitetsbehoven som
kommer med en växandestad.
Ärendet har inte förankratshosdefolkvalda representanterna med tillräckligt god
framförhållning.Processen bordeha kunnat seannorlunda ut, något som också
mittenstyret instämdei under sammanträdet.
Vänsterpartiet skulleäven vilja semer av platser som intekräver konsumtion. En
station är bådeen bra mötesplatsoch en platsdär många behöver vänta och befinna
sig under visstid. Båda dessa funktioner kräver även platser som är öppna och
tillgängliga för alla, även desom intehar så mycket pengar.

Stefan Hanna (-) anmäler särskilt yttrande:

Ärendet har demokratiskt uselt hanteratsavstyret. Förslaget är mycket dåligt
förankrat bådehoskommunfullmäktigessamtliga ledamöter och invånarna i stort.
Det är oacceptabelt att kommunstyrelsensledamöter för några få dagar på sig att
läsa och förhålla sig till ett så stort ärende. Få dagar inklusive två helgdagar. Att
Uppsala kommun har en stor förbättringspotential kopplat till planeringsförmåga
framkommer tydligt avbehovet att redan 2022kraftigt behöva nyinvestera i
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Resecentrum. Så sent som den 12/122011 invigdesdet nuvarandeResecentrum. Jag
delar behovet avatt förstärka Resecentrum och dessviktiga funktioner. Genom att
kraftigt förstärka infrastrukturen runt Resecentrum, avstå ifrån en ny station i
Bergsbrunna och istället förstärka tåginfrastrukturen i Storvreta, Vattholma,
Skyttorp, Vängeoch Järlåsa utvecklasUppsala kommunmycket klokarebådeför den
nuvarandebefolkningensbästa och för kommandeinvånaresmöjliga
boendekvalitéer. Genom denna alternativa utveckling av Uppsala kommun stärks
hela Uppsala kommunsinfrastruktur och därigenom servicegraden för hela
befolkningen, inklusiveden befolkning som bor utanför Uppsala stad.
Spårvägsprojektet är bådeonödigt och mycket ekologiskt samt ekonomiskt riskfyllt.
Under överskådlig tid är långa bussystem och mindresjälvgåendeanslutningsbussar
en mycket klokareväg framåt än omodern och dyr spårväg. När eventuellt behovet
av kapacitetsstark spårväg finnskommer modernare trafikslag än spårväg vara rätt
att investera i. Med andra ord är principen ” tänk spår kör bu ss” under överskådlig tid
rätt väg framåt för Uppsala kommunoch kollektivtrafiken inom Region Uppsala.

Kent Kumpula (SD) anmäler ersättaryttrande:

Hade jag kunnat yrka hade jag yrkat på återremittering för att planera om Uppsala C
för att radera planerna på spårväg. Planerna innefattar dessutom en
anmärkningsvärt hög byggnadshöjd på 10våningar, en byggnad som förvisso ligger
så centralt manbara kan placera en byggnad i Uppsala men som samtidigt med
största sannolikhet skulleanvändassom ”u rsäkt” för att tillåta framtida byggnader i
Uppsala att bli högreoch högre. Till slut har vi en stad avskyskrapor vilket
Sverigedemokraterna inteanser är något att eftersträva.

Jonas Petersson (C) anmäler ersättaryttrande:

Vi i Centerpartiet motsätter oss att spårvägen beskrivs som en förutsättning för den nya
stationen. Fyrspårsavtalet stipulerar endast ”kapacitetsstark kollektivtrafik” och en ny
station kommer krävas oavsett vilken typ av kollektivtrafik man satsar på. Att låsa in en
specifik lösning i stationsplanerna är osmidigt och endast ett sätt för styret att försöka
nagla fast spårvägsförslaget i ett annat beslut.
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§ 156

Uppföljning av budget för
exploateringsprojekt per mars 2022

KSN-2019-03709

Beslut

Kommunstyrelsen beslutar

1. att godkänna nya budgetar för projekt (markerade med B) i enlighet med
ärendets bilaga 1.

Sammanfattning

Kommunstyrelsen beslutade den 12 februari 2020 (§ 3), att anta budgetar för samtliga
exploateringsprojekt. I samma beslut antogs också formen för den uppföljning och
rapportering som ska ske för varje projekt.

Uppföljning av projektens budgetar sker tre gånger per år, i samband med den
ordinarie delårsuppföljningen. Vid uppföljningen ska avvikelser från beslutade
budgetar redovisas i form av avvikelserapporter alternativt nya budgetbeslut,
beroende på avvikelsens storlek. Avvikelserapporterna ska innehålla förklaringar till
avvikelserna och en beskrivning av genomförda och planerade åtgärder för att
motverka eller kompensera för ytterligare avvikelser. I detta ärende är utgångspunkten
de budgetar som tidigare har beslutats för respektive exploateringsprojekt, jämfört
med prognoser utförda vid den ordinarie tertialuppföljningen per 26 november 2021.

Beslutet fattas med stöd av kommunstyrelsens beslut 12 februari 2020 (§3).

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 17 maj 2022
Bilaga 1, Budget för samtliga pågående projekt
Bilaga 2, Nedbruten budget för projekt på kommunal samt privat mark
Bilaga 3, Avvikelserapporter med åtgärdsförslag

Yrkande

Simon Alm (-) yrkar att projektekonomin för Gottsunda stadsnod ska gå med överskott.
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Beslutsgång

Ordföranden ställer först Simon Alms (-) yrkande mot avslag och finner att
kommunstyrelsen avslår detsamma.

Ordföranden ställer sedan mark- och exploateringsutskottets förslag mot avslag och
finner att kommunstyrelsen bifaller detsamma.

Reservat ion

Simon Alm (-) anmäler reservation enligt följande:

Gottsunda stadsnod väntas återigen gå med ett stort underskott i projektekonomin. Det
är inte rimligt med tanke på hur oerhört mycket pengar som ska spenderas på att bygga
extremt dyr kollektivtrafik för området. Ett argument som styret slängt sig med är att
markägarekonomin ger tillbaka en stor del av kostnaden för spårvägsbygge –vilket av
ärendet att döma inte ser ut att stämma.

Särskilt yttrande

Stefan Hanna (-) anmäler särskilt yttrande:

Ärendet har demokratiskt uselt hanteratsavstyret.Det är oacceptabelt att
kommunstyrelsensledamöter för några få dagar påsigatt läsa ochförhållasig till ett så
stort ärende.Det är viktigt att Uppsalakommunomprövar många avsina
exploateringsprojekt i ljuset avdensannolikt kraftiga konjunkturnedgång somväntar.En
kommunsomsnart har över 20miljarder kronor i skulder,när räntornakraftigt stiger,
måsteagera mer ekonomiskt ansvarsfullt ochminskapå kraftiga
skuldsättningsökningar.Baraenprocentsökad snitträntabetyder en löpande
finansieringskostnad på200miljoner kronor per år, räknat på enskuldpå 20miljarder
kronor.Att säljaavbefintliga tillgångar till dåligapriser anser jagvaraexempel pådålig
ekonomiskhushållning.Det rätta att göranuär att konsoliderakommunenskrafter.En
konsolidering sommed fördel innebär en lägreambition vad avser befolkningstillväxt
samt ett lägreönskat byggtempo.
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§ 157

Program för t rygghet, säkerhet och
brottsförebyggande arbete

KSN-2022-01078

Beslut

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

1. att anta Program för trygghet, säkerhet och brottsförebyggande arbete i
enlighet med ärendets bilaga 1, samt

2. att upphäva Policy för trygghet och säkerhet.

Kommunstyrelsen beslutar

1. att uppdra till kommunledningskontoret att ta fram förslag till handlingsplan
mot välfärdsbrott för beslut i kommunstyrelsen under våren 2023,

2. att uppdra till kommunledningskontoret att se över behovet av en
handlingsplan mot ungdomsrån och återkomma till kommunstyrelsen i
ärendet, samt

3. att se över och utveckla samverkansstrukturer och forum för inriktning och
samordning av området, med utgångspunkt i relevanta utredningar och
kommande lagstiftning.

Sammanfattning

I ärende om uppföljning av planer och program 2021 beslutade kommunfullmäktige
den 31 januari 2022 § 17 att handlingsplan för trygghet och säkerhet 2018–2022skulle
upphöraatt gälla. Kommunstyrelsen fick samtidigt uppdraget att göra en översyn av
kommunens policy för trygghet och säkerhet.

För handlingsplanens del framgick i beslutet att planen skulle ersättas av mer
ändamålsenlig styrning. Översynen av policyn skulle göras utifrån bland annat
förändrad lagstiftning och en mer heltäckande beskrivning av trygghets-och
säkerhetsområdet.

För att utveckla kommunens arbete inom trygghet, säkerhet och att förebygga brott
har kommunledningskontoret i dialog med förvaltningar och bolag i
kommunkoncernen tagit fram ett förslag till program för trygghet, säkerhet och
brottsförebyggande arbete som ska ersätta den styrning som utgick från policy och
handlingsplan.
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Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 9 juni 2022
Bilaga 1, Program för trygghet, säkerhet och brottsförebyggande arbete
Bilaga 2, redogörelse från beredningskonferens

Yrkanden

Tobias Smedberg (V) yrkar:

1. Att ökad jämlikhet tillförs som ett nytt prioriterat utvecklingsområde
2. Att en ny punkt tillförs under utvecklingsområde Barn och unga, mål 1 med

följande lydelse ”ett aktivt arbete för att stimulera ökat byggande av
prisrimliga hyresrätter”

3. Att en ny punkt tillförs under utvecklingsområde Uppsala kommun mot brott,
mål 2 med följande lydelse ”att privatisering enligt Lag om valfrihetssystem,
LOV, fasas ut ur kommunens välfärd”

Therez Almerfors (M)och Simon Alm (-) yrkar avslag till Tobias Smedbergs (V) yrkande.

Therez Almerfors (M), Mohammad Hassan (L) och Stefan Hanna (-) yrkar bifall till
arbetsutskottets förslag.

Beslutsgång

Ordföranden ställer först återremissyrkandet, det vill säga Tobias Smedbergs (V)
yrkande ett (1), mot ärendets avgörande idag och finner att ärendet ska avgöras idag.

Ordförande ställer därefter Tobias Smedbergs (V) tilläggsyrkanden två (2) och tre(3)
mot avslag och finner att kommunstyrelsen avslår desamma.

Ordföranden ställer slutligen arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att
kommunstyrelsen bifaller detsamma.

Reservat ion

Tobias Smedberg (V) anmäler reservation till förmån för egnayrkanden.

Särskilda yttranden

Stefan Hanna (-) anmäler särskilt yttrande:

Programmet är mycket viktigt. Jag att kampen mot särskilt narkotikamissbruk och
narkotikahandel ska ha en särskilt stor roll i ett liknande program. Drogernas mycket
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negativa effekt på barn, familjer och enskilda vuxnas är redan på en hög nivå och de
växer. Att motverka droganvändning samt att bättre bekämpa drogförsäljningen måste
få en central roll i kampen för ett tryggt, säkert och laglydigt samhälle.

Tobias Smedberg (V) anmäler särskilt yttrande:

Att våra tilläggsyrkanden inte bifölls av kommunstyrelsen innebär att programmet
saknar flera viktiga infallsvinklar, då de skulle ha kompletterat programmet på ett
nödvändigt sätt.

Ojämlikhet är en grogrund för kriminalitet. Ojämlikhetens effekter, trångboddhet och
dåliga ekonomiska förutsättningar, leder tyvärr till att personer tar till desperata medel
för att klara sig. Vi vill också lyfta fram att det kompensatoriska uppdraget har tappats
bort i arbetet med unga personer som riskerar att hamna i kriminalitet, idag arbetar inte
kommunen tillräckligt tidigt och främjande, utan släcker bränder som redan har blossat
upp.
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§ 158

Revidering av program mot våld i nära
relat ioner

KSN-2022-01332

Beslut

Kommunstyrelsen förslår kommunfullmäktige besluta

1. att i programmets målområde 4 tillföra ett nytt prioriterat delmål som lyder:
Uppsala kommun ska arbeta aktivt med att stärka den våldsutsattas
ekonomiska oberoende,

2. att anta förslaget till Program mot våld i nära relationer, samt
3. att uppdra till socialnämnden att ta fram handlingsplaner rörande

hedersrelaterat våld och förtryck och våld i nära relationer.

Sammanfattning

I Uppsala kommuns verksamhetsplan IVE 2015–2018 (inriktning, verksamhet,
ekonomi) fick socialnämnden i uppdrag att ta fram ett övergripande program för
arbetet mot våld i nära relationer. Programmet beslutades i kommunfullmäktige år
2016 och har sedan dess följts upp i årliga aktualitetsbedömningar i
kommunfullmäktige. I uppföljningen av program och planer år 2021 (KSN-2021-01800)
fattade kommunfullmäktige beslutet att uppdra till socialnämnden att revidera
program och handlingsplan mot kvinnofridskränkningar och våld i nära relationer.
Detta i enlighet med den aktualitetsbedömning som låg till grund för ärendet.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse, daterad 6 maj 2022
Bilaga 1, Program mot våld i nära relationer - hedersrelaterat våld och förtryck
samt prostitution och människohandel för sexuella ändamål
Bilaga 2, Protokollsutdrag från socialnämnden

Yrkanden

Tobias Smedberg (V) yrkar att i programmets målområde 4 tillföra ett nytt prioriterat
delmål som lyder: Uppsala kommun ska arbeta aktivt med att stärka den våldsutsattas
ekonomiska oberoende.
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Simon Alm (-) yrkar i första hand att ärendet återremitteras för att ”normkritiskt
förhållningssätt” ska förtydligas vad som egentligen ska åstadkommas med detta,
ärendet behöver förtydliga att uttryck för maskulinitet inte per automatik är något som
ska bekämpas, att våld i nära relationer är det begrepp som sammanfattar just våld i
nära relationer samt att programmet inte ska innehålla hets mot folkgrupp.

Simon Alm (-) yrkar i andra hand att ärendet avslås.

Erik Pelling (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag och jämte Rickard Malmström
(MP) bifall till Tobias Smedbergs (V) tilläggsyrkande.

Beslutsgång

Ordföranden ställer först återremissyrkandet mot ärendets avgörande idag och finner
att ärendet ska avgöras idag.

Ordföranden ställer därefter Tobias Smedbergs (V) tilläggsyrkande mot avslag och
finner att kommunstyrelsen bifaller detsamma.

Ordföranden ställer slutligen arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att
kommunstyrelsen bifaller detsamma.

Reservat ion

Simon Alm (-) anmäler reservation enligt följande:

Ärendet är otillräckligt och behöver återremitteras för förtydliganden och revideringar.
Normkritiskt förhållningssätt är otydligt. Det är normkritiskt att vara en våldsbrottsling
eftersom det avviker från den norm som råder i Sverige, varför det blir uppenbart att
dåliga normer behöver preciseras. Likaså är det vansinneatt bekämpa alla män för de
egenskaper som kan tillskrivas som vanligare förekommande generellt hos män, och
istället precisera.

Det är inte kampsporterna som ska motverkas –bara de utövare som genom kampsport
tillgodogör sig en förhöjd våldspotential som missbrukas. Ärendet tar alldeles för lätt som
dessa viktiga nyansskillnader och mer eller mindre vill slå fast att alla män är
våldsverkare mot kvinnor, och att alla beteenden som i förhöjd grad förekommer hos
män ska bort. Så enkel är inte verkligheten och det är en björntjänst mot det viktiga
arbetet som bedrivs för att minska förekomsten av våld i nära relationer.

Vidare är det osmakligt att försöka ägna sig åt allmän delvis opreciserad hets mot
heterosexuella män såsom man vill göra genom att lyfta fram just denna grupp som
titelbärarande gärningsgrupp för våld i nära relationer. Från brottsbalken går att läsa
följande, min understrykning: ”Den som i ett uttalande eller i ett annat meddelande som
sprids hotar eller uttrycker missaktning för en folkgrupp eller en annan sådan grupp av
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personer med anspelning på ras, hudfärg, nationellt eller etniskt ursprung,
trosbekännelse, sexuell läggning eller könsöverskridande identitet eller uttryck, döms för
hets mot folkgrupp till fängelse i högst två år eller, om brottet är ringa, till böter.”

Vi kallar exempelvis inte hedersrelaterat våld efter den folkgrupp där det vanligast
förekommer. Vi kallar inte heller psykisk ohälsa efter någon grupps förekommande
överrepresentation. Det blir därför mycket osmakligt att för heterosexuella män göra ett
anmärkningsvärt undantag.

Särskilt yttrande

Stefan Hanna (-) anmäler särskilt yttrande:

Programmet reflekterar en god ambition att göra gott. Jag är dock alltmer övertygad om
att alla dessa stora program och långa dokument innebär mer byråkrati och
administration i stället för att viktiga praktiska förbättringsåtgärder. Jag anser att
liknande satsningar måste bli bättre på att kraftiga avgränsas och att tydliga och
mätbara målsättningar ska definieras.

Jonas Petersson (-) anmäler ersättaryttrande:

Centerpartiet har redan i januari 2020 lämnat in en motion som berör ärendet. Där
föreslog vi att Uppsala kommun skulle anta en heltäckande handlingsplan mot
hedersrelaterat våld och förtryck, i enlighet med den handlingsplan som vi då också
bifogade. Centerpartiet menar att det hade varit rimligt att bereda, och bifalla, vår
motion i ärendet först, så att den debatten kan tas innan beslutet om program fattas. Det
hade varit en på alla sätt rimligare beslutsgång, inte minst med tanke på hur länge
Centerpartiets motion väntat på att beredas.
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§ 159

Bestämmelser för part istöd för
mandatperioden 2023-2026

KSN-2022-01248

Beslut

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

1. att anta bestämmelser för partistöd för mandatperioden 2023–2026, samt
2. att fastställa grundstödet till 1,2 av riksdagsledamotsarvodet per parti och år

och mandatstödet till 1,2 av riksdagsledamotsarvodet per mandat och år.

Sammanfattning

Inför beslut om partistöd för innevarande mandatperiod tog dåvarandeERS-gruppen
fram ett förslag till bestämmelser som beslutades av kommunfullmäktige. Inför
mandatperioden 2023–2026 föreslås att bestämmelser som motsvarar de nuvarande
beslutas för den kommande mandatperioden.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 30 maj 2022
Bilaga1, bestämmelser för partistöd för mandatperioden 2023–2026

Yrkanden

Jonas Segersam (KD) yrkar med instämmande från Simon Alm (-) att det kommunala
partistödet ska minskas med 10 procent.

Beslutsgång

Ordföranden ställer först Jonas Segersams(KD) ändringsyrkande mot avslag och finner
att kommunstyrelsen avslår detsamma.

Ordföranden ställer sedan arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att
kommunstyrelsen bifaller detsamma.
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Reservat ioner

Jonas Segersam (KD) anmäler reservation enligt följande:

Kristdemokraterna ville i vår budget dra ner på många delar av den kommunala
verksamheten som ligger utanför kärnuppdraget, samt bidrag till externa aktörer. Detta
för att kunna minska bördan på kommunens skattebetalare. Det är då rimligt och rättvist
att även de politiska partierna får dra åt svångremmen och minska kostnaderna om
resten av kommunens verksamhet förväntas göra det.

Vi reserverar oss därför till förmån för vårt eget yrkande

Särskilt yttrande

Kent Kumpula(SD) anmäler ersättaryttrande:

I linje med att SD vill sänka ersättningen till politiker hade vi gärna sett att KDs yrkande
om att sänka partistödet hade fått bifall.
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§ 160

Svar på mot ion om rätt t ill SFI för asylsökande
och papperslösa från Lovisa Johansson (FI)
och St ina Jansson (FI)

KSN-2021-03465

Beslut

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktigebesluta

1. att avslå motionens första och andra att-sats, samt
2. att besvara motionens tredje att-sats med föredragningen i ärendet.

Sammanfattning

Lovisa Johansson (FI) och Stina Jansson (FI) föreslår i en motion väckt 13 december
2021

att asylsökande i Uppsala kommun ska erbjudas Svenska för invandrare (sfi),
att papperslösa i Uppsala kommun ska erbjudas Svenska för invandrare (sfi),
samt
att utredahur Uppsala kommun kan säkerställa att kvinnor och transpersoner
har likamöjligheter som män att komma i gång tidigt med sfi och tillgodogöra
sig utbildningen.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 30 maj 2022
Bilaga 1, Motion om rätt till SFI för asylsökande och papperslösa från Lovisa
Johansson (FI) och Stina Jansson (FI)
Bilaga 2, Protokollsutdrag från arbetsmarknadsnämnden 23 maj 2022

Yrkanden

Stefan Hanna (-) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.

Simon Alm (-) yrkar avslag till motionen.
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Beslutsgång

Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag mot avslag och finner att
kommunstyrelsen bifaller detsamma.

Reservat ion

Simon Alm (-) anmäler reservation till förmån för avslag till motionen.

Särskilt yttrande

Stefan Hanna (-) anmäler särskilt yttrande:

Det är mycket rimligt att kräva av Migrationsverket att personer som befinner sig i deras
asylprövningsprocess parallellt ska erbjudas meningsfull sysselsättning i form av
utbildning i svenska. Oavsett om de får beviljad asyl eller ej bidrar det till meningsfull
sysselsättning under ansökningsprocessen och även om de får avslag kan kunskaper i
nya språk alltid vara av värde. Vad avser papperslösa är det inte rimligt eftersom det med
stor sannolikhet är personer som inte har rätten att befinna sig på svenskt territorium.

Tobias Smedberg (V) anmäler särskilt yttrande:

Vänsterpartiet sympatiserar med motionens andemening, men instämmer ändå med
svaret som har givits på motionen då vi ändå lär utgå från att kommunen ska följa lagen.

Det är samtidigt viktigt att alla som kommer till vårt land får tillgång till SFI.
Lagstiftningen är stelbent,och borde ses över av riksdagen. . Vi önskar att SFI ges till alla
som kommit till vårt land.

Vi vill också lyfta den del av svaret som rör olika organisationer i civilsamhället som
hjälper till med undervisning i svenska. Det är oerhört viktigt att stödja organisationerna
som idag ger utbildning i svenska för grupper som annars inte skulle fått tillgång till den
undervisningen.

Simon Alm (-) anmäler särskilt yttrande:

Kommunstyrelsens arbetsutskotts motivering understryker att motionen är antingen
olaglig eller onödig, varför motionen borde avslås helt och inte bara delvis med
besvarande.
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§ 161

Svar på mot ion om samverkan mellan
offent ligt och privat för at t öka den fysiska
aktiviteten från Markus Lagerquist (M)

KSN-2019-1203

Beslut

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

1. att avslå motionen.

Sammanfattning

Markus Lagerquist (M) föreslår i en motion väckt vid kommunfullmäktiges
sammanträde 25 mars 2019

att Uppsala kommun initierar ett arbete att ta fram ett grundavtal med privata
sportanläggningar, samt
att den kommunala driften av aktivitetshuset Allis upphör och upphandlas
alternativt säljs.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad den 1 juni 2022
Bilaga, Motion av Markus Lagerquist (M) om samverkan mellan offentligt och
privat för att öka den fysiska aktiviteten

Yrkanden

Therez Almerfors (M), Jonas Segersam (KD) och Stefan Hanna (-) yrkar bifall till
motionen.

Beslutsgång

Ordförande ställer arbetsutskottets förslag mot Therez Almerfors (M) med fleras
yrkande om bifall till motionen och finner att kommunstyrelsen bifaller
arbetsutskottets förslag.
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Reservat ioner

Therez Almerfors (M), Jonas Segersam (KD) och Stefan Hanna (-)anmäler reservation
till förmån för bifall till motionen.

Särskilt yttrande

Stefan Hanna (-) anmäler särskilt yttrande:

De individuella och samhällsrelaterade problemen kopplade till ökad övervikt och fetma
bland våra barn och unga fortsätter. De negativa hälsokonsekvenserna av detta är
omfattande och mycket mer måste göras för att föräldrar och barn själva ska stärka
hälsan bland annat genom regelbundna fysiska aktiviteter samt lite bättre kosthållning.
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§ 162

Svar på mot ion om personalråd från Tobias
Smedberg (V)

KSN-2021-00762

Beslut

Kommunstyrelsen förslår kommunfullmäktige besluta

1. att avslå motionen.

Sammanfattning

Tobias Smedberg (V) föreslår i en motion väckt 1 mars 2021att kommunstyrelsen ges i
uppdrag att ta fram en vägledning för hur nämnderna och de kommunala bolagen ska
arbeta för medarbetarinflytande i budgetberedningsprocesserna, förslagsvis genom
att införa personalråd.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 9 maj 2022
Bilaga, Motion om personalråd från Tobias Smedberg (V)

Yrkanden

Tobias Smedberg (V) yrkar bifall till motionen.

Stefan Hanna (-) yrkar avslag till motionen.

Beslutsgång

Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag mot Tobias Smedbergs (V) yrkande om
bifall till motionen och finner att kommunstyrelsen bifaller arbetsutskottets förslag.

Reservat ion

Tobias Smedberg (V) anmäler reservation till förmån för bifall till motionen.
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Särskilt yttrande

Stefan Hanna (-) anmäler särskilt yttrande enligt följande:

Det finns redan strukturer för hur personal får insyn och inflytande över viktiga
verksamhetsfrågor. Det är betydligt viktigare att stärka invånarnas möjligheter att
formellt påverka lokala beslut mellan allmänna val. Därför är det bland annat mycket
viktigare att prioritera att ge invånarna möjligheter att bilda stadsdels- och bygderåd
som får formell remisstatus kopplat till ärenden som berör deras närområde.
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Kommunstyrelsen Datum:
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Protokollet är justerat elektroniskt.
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Utdragsbestyrkande

§ 163

Svar på mot ion om tydliga
ordningsföreskrifter kopplat t ill elsparkcyklar
från Stefan Hanna (-)

KSN-2021-02767

Beslut

Kommunstyrelsen förslår kommunfullmäktige besluta

1. att avslå motionen.

Sammanfattning

Stefan Hanna (-) föreslår i en motion väckt 11 oktober 2021 att kommunens
ordningsföreskrifter kompletteras med:

att ordningsföreskrifterna tydligt anger var elsparkcyklar inte får köras, samt
att ordningsföreskrifterna tydligt anger vilka ytor som får användas som
parkeringsplatser för elsparkcyklar.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse daterad 10 maj 2022
Bilaga, Motion om tydliga ordningsföreskrifter kopplat till elsparkcyklar från
Stefan Hanna (-)

Yrkande

Stefan Hanna (-) yrkar bifall till motionen.

Beslutsgång

Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag mot Stefan Hannas (-) yrkande om bifall
till motionen och finner att kommunstyrelsen bifaller arbetsutskottets förslag.
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Reservat ion

Stefan Hanna (-) anmäler reservation till förmån för eget yrkande.

Särskilt yttrande

Stefan Hanna (-) anmäler särskilt yttrande enligt följande:

Min tolkning av svaret på min motion är det tveklöst så att Uppsala kommun redan nu
borde ha definierat vilka ytor som får användas som parkeringsplatser för elsparkcyklar.
Att kommuner som inte själva använder sina ordningsföreskrifter för att få en bättre
trafikordning i väntan på lagändringar är olyckligt. När nu lagändringarna är aviserade
till 1 september 2022 är det än mer angeläget att stödja min motion. Kopplat till att
Polisen tar ställning till en ansökan om att få erbjuda elsparkstjänster ska rimligen
parkeringsvillkoren vara en del av ett tillståndsgivande. Enligt nedan citat från svaret ska
det då vara i direkt anslutning till uppställningsplatser till cyklar. Detta måste då
självklart förtydligas om man inte vill att en elsparkcykel direkt ska konkurrera om flera
platser för cyklar.

”I regeringens promemoria Parkering av elsparkcyklar föreslås att det ska införas ett
förbud mot att parkera elsparkcyklar på gång-eller cykelbana, annat än vid
uppställningsplatser avsedda för cyklar. Förbudet föreslås träda i kraft den 1 augusti
2022.”

Eftersom lagrum för hantering av elsparkcyklar nu finns från och med 1 september 2022
är det oacceptabelt att Uppsala kommun inte är mer förberedda och redan nu har
förutsättningarna för att implementera lagstadgad ordning. Den första augusti är bara
lite drygt två månader bort. Det skulle inte förvåna mig om den MP-ledda nämnden som
ansvarar för frågan verkar för undantag från förbudet. Den lag som snart blir verklighet
innebär bland annat:

Att elsparkcyklar inte längre får parkeras på gång–och cykelbanor, annat än vid
cykelställ eller annan uppställningsplats. Kommunerna ansvarar för att sätta upp dessa.

Att om elsparkcyklar har parkerats eller lämnats på olämplig plats har kommun och polis
möjlighet att forsla bort dem. Elsparkcykelföretagenkommer då behöva betala
kostnaden som uppstått för bortforslingen.

I enlighet med min motion, som skickades in för snart ett år sedan, borde kommunen med
andra ord redan nu ha säkerställt tillgång till särskilda uppställningsplatser för
elsparkcyklar. I enlighet med min motion borde kommunen redan nu ha definierat och
beslutat om vilka villkor som gäller när kommunen forslar bort felparkerade
elsparkcyklar. Eftersom avgiftsbestämmelser kräver ett beslut i kommunfullmäktige är
det uppenbart att minoritetsstyret fortsätter att hantera denna sakfråga på ett
oacceptabelt sätt.
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Kommunstyrelsen Datum:
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Utdragsbestyrkande

§ 164

Delegat ionsbeslut

Beslut

Kommunstyrelsen beslutar

1. att lägga förteckning över delegationsbeslut för perioden 19 maj - 5 juni 2022
till protokollet.

Sammanfattning

Delegationsförteckning Kommunstyrelsen 19 maj –5 juni 2022
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Kommunstyrelsen Datum:
Protokoll 2022-06-15

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

§ 165

Anmälningsärenden

Beslut

Kommunstyrelsen beslutar

1. att lägga förteckning över anmälningsärenden för perioden 5maj –5 juni 2022
till protokollet.

Sammanfattning

Protokoll centrala samverkansgruppen, 2022-05-18

Protokoll kommunstyrelsens utskott för kommungemensam service, 2022-05-18
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Kommunstyrelsen Datum:
Protokoll 2022-06-15

Protokollet är justerat elektroniskt.
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet.

Utdragsbestyrkande

§ 166

Information, fortsät tning

Informat ion från stadsbyggnadförvaltningen

Föredragande: Christian Blomberg, stadsbyggnadsdirektör.
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